

Title (en)

REMOTE SUBSCRIBER INTERACTION SYSTEM.

Title (de)

INTERAKTIONSSYSTEM FÜR ENTFERNTEN TEILNEHMER.

Title (fr)

SYSTEME D'INTERACTION D'ABONNE A DISTANCE.

Publication

EP 0177554 A1 19860416 (EN)

Application

EP 85901736 A 19850312

Priority

US 59018984 A 19840316

Abstract (en)

[origin: WO8504302A1] A system for monitoring conditions of instrumentalities at subscriber premises. A central control unit, scanner (18), is connected across a set of subscriber loops (14-16). At each subscriber's premises, an individual subscriber terminal unit STU (22-24) is connected across the particular subscriber's loop (14-16). To each STU (22-24) are connected the various instrumentalities which are to be monitored by the system, e.g., signal sources (41-43) such as fire alarms, burglar alarms, etc. A signal below the audible range (low tone) is produced at the STU (22-24), and transmitted to the scanner (18), over the telephone loop if, but only if, all the instrumentalities at the particular subscriber premises are in a given state (e.g. non-alarm). If not, low tone is stopped. Such stoppage is sensed by the scanner (18), and causes immediate transmission of FSK modulated signals in the upper part of the audible range from the scanner (18) to the corresponding STU (22-24), whether the associated telephone is on-hook or off-hook at the time. The reply from the STU (22-24), to such transmission provides information about the reason for the stoppage, i.e. what is the source of the alarm. This system provides efficient monitoring of subscriber instrumentalities without using signals audible during normal telephone usage or special filtering in the telephone network.

Abstract (fr)

Système pour contrôler les conditions d'instrumentalités dans les locaux d'un abonné. Une unité de commande centrale, l'explorateur (18), est connectée à une série de boucles d'abonné (14-16). Dans les locaux de chaque abonné, une unité terminale d'abonné individuel STU (22-24) est connectée à la boucle de cet abonné (14, 16). À chaque STU (22-24) sont connectées les diverses instrumentalités devant être surveillées par le système, par exemple des sources de signaux (41-43) comme des alarmes d'incendie, des alarmes de cambriolage, etc.. Un signal en-dessous du seuil audible (ton faible) est produit à la STU (22-24) et est transmis à l'explorateur (18), par la boucle du téléphone, mais seulement si toutes les instrumentalités dans les locaux de l'abonné sont dans un état donné (par exemple de non alarme). Si tel n'est pas le cas, le ton faible est arrêté. Un tel arrêt est détecté par l'explorateur (18) et provoque la transmission immédiate de signaux modulés pas déplacement de fréquence dans la partie supérieure de la gamme audible depuis l'explorateur (18) vers la STU correspondante (22-24), que le téléphone associé soit décroché ou non à ce moment-là. La réponse de la STU (22-24) à une telle transmission donne des informations concernant le motif de l'arrêt, autrement dit la source de l'alarme. Ce système permet une surveillance efficace des instrumentalités d'un abonné sans utiliser de signaux audibles pendant l'utilisation normale du téléphone ni recourir à un filtrage spécial dans le réseau téléphonique.

IPC 1-7

H04M 11/04

IPC 8 full level

G08C 15/00 (2006.01); **H04L 12/04** (2006.01); **H04M 11/00** (2006.01); **H04M 11/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

H04M 11/002 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

BE FR

DOCDB simple family (publication)

WO 8504302 A1 19850926; AU 4069985 A 19851011; AU 573323 B2 19880602; BR 8505861 A 19860325; CA 1230692 A 19871222; CH 672040 A5 19891013; DE 3590106 C2 19941110; DE 3590106 T 19860626; EP 0177554 A1 19860416; EP 0177554 A4 19860821; GB 2167625 A 19860529; GB 2167625 B 19880518; GB 8527702 D0 19851211; JP H0575217 B2 19931020; JP S61502021 A 19860911; NL 192419 B 19970303; NL 192419 C 19970704; NL 8520059 A 19860203; NO 854558 L 19851115; NZ 211461 A 19890224; SE 462667 B 19900806; SE 8505399 D0 19851114; SE 8505399 L 19851114

DOCDB simple family (application)

US 8500406 W 19850312; AU 4069985 A 19850312; BR 8505861 A 19850312; CA 476340 A 19850313; CH 495985 A 19850312; DE 3590106 A 19850312; DE 3590106 T 19850312; EP 85901736 A 19850312; GB 8527702 A 19850312; JP 50129885 A 19850312; NL 8520059 A 19850312; NO 854558 A 19851115; NZ 21146185 A 19850315; SE 8505399 A 19851114